
Frå:                                              Rolf Hermansen <rolf.af@designfellesskapet.no>
Send:                                          fredag 10. juni 2022 16:22
Til:                                               Anne Lise Molvik
Kopi:                                           Dag Børre Seter
Emne:                                        Fwd: Skredrapport
Vedlegg:                                   Skredfarevurdering_BOF_Flatoy.pdf
 
Hei, 
Vi har mottatt skredrapport fra Henriksen Gopraksis vedr. snøskredfare på Håøy.
Rapporten er omfattende og tar opp langt mer enn snøskred. Rapporten følger vedlagt sammen med 
følgemail fra Henriksen.
Som det framgår er faren for snøskred “friskmeldt". Derimot kan det være fare for steinsprang fra berg-
skrent i område. 
 
Henriksen anbefaler endel sikring i rapporten, mens det i mailen står det at "bergrensk/etterkontroll av 
den nordlige delen av skrenten kan være tilstrekkelig”.
Vi er usikker på hvordan dette skal tolkes og om den foreslåtte sikring i bakkant av Komandantboligen 
må prosjekteres før vi kan sende inn det som er etterspurt i “Trong for meir informasjon”
 
Jeg ringer deg på mandag for å drøfte dette nærmere.
 
mvh
Rolf Hermansen
 
Absolutt Form
Leirvikveien 68
5179 Godvik
 
Mobil:  +47 926 22 801
Mail:    rolf.af@designfellesskapet.no
 
 
 
 

Videresendt melding:
 
Fra: <hel-hen@online.no>
Emne: Skredrapport
Dato: 10. juni 2022 kl. 09:38:47 CEST
Til: "'Dag Seter'" <dag.seter@bof.no>
Kopi: <rolf.af@designfellesskapet.no>
 
Hei, vedlagt er skredrapporten fra Flatøy.
Området er «friskmeldt» når det gjelder snøskred.
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Aktsomhetskartene fanget imidlertid ikke opp en bergskrent som kan gi opphav til 
steinsprang mot kommandantboligen.
Det er derfor nødvendig med sikringstiltak. I utgangspunktet tenker jeg at 
bergrensk/etterkontroll av den nordlige delen av skrenten kan være tilstrekkelig.
Takker for oppdraget- ta ellers kontakt om det er noe dere lurer på i forbindelse med dette.
 
 
Mvh
 
Helge Henriksen

 


